
Nyírmártonfalva Községi Önkormányzat Képviselő-testülete
Pénzügyi-Ügyrendi Bizottsága

2011. május 2-án  tartott  ülésének jegyzőkönyve

Az ülésen hozott határozat száma Tárgya
13/2011. (V. 02.) 2010. évi adóbevételekről szóló beszámoló megtárgyalása
14/2011. (V. 02.) Könyvtárépület felújításához pályázati megelőlegező hitel 

felvételének megtárgyalása
15/2011. (V. 02.) Folyószámla hitelkeret bővítésének, hosszabbításának 

megtárgyalása
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J E G Y Z Ő K Ö N Y V

Készült: Nyírmártonfalva Községi Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi-
Ügyrendi Bizottsága 2011. május 2-án  tartott üléséről

Jelen vannak: Madarászné Mindig Erzsébet bizottsági elnök
Kövér Attila bizottsági tag

Kövér Mihály Csaba polgármester
Balázs László jegyző

Madarászné Mindig Erzsébet bizottsági elnök köszönti a megjelenteket, megállapítja, hogy az 
ülés határozatképes, azt megnyitja. Javaslatot tesz a napirendi pontokra.

A napirendhez más javaslat nem volt, a bizottság a napirendi pontokat egyhangúlag elfogadja.

Napirend:

1. Beszámoló a települési önkormányzat 2010. évi adóbevételéről
Előadó: Balázs László jegyző

2. Könyvtárépület felújítás beruházás elkezdéséhez megelőlegező hitel felvétele
Előadó: Kövér Mihály Csaba polgármester

3. Folyószámla hitelkeret szerződés meghosszabbítása, módosítása
Előadó: Kövér Mihály Csaba polgármester

1. NAPIREND
(Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz írásban mellékelve.)

Balázs László jegyző: Javuló tendencia mutatkozik az adóbefizetések és behajtások esetén.

Kövér Attila bizottsági tag: A teljesítés kilencvennégy százalékos.

Madarászné Mindig Erzsébet bizottsági elnök: Van-e kérdés az előterjesztéshez? (Kérdés nem volt.)  
Hozzászólás? 

Kövér  Mihály  Csaba  polgármester:  Az,  hogy a  számok  jobb  eredményt  mutatnak,  ahhoz  sajnos 
hozzájárult  az  inkasszó,  az  azonnali  beszedés  is.  Nincs  pénztári  kifizetés  most  már.  Minden 
önkormányzattól  történő  kifizetés  számlára  van  utalva.  Sajnos  sok  esetben  kellett  inkasszót 
alkalmaznunk.  Sok  esetben  csak  csordogál  az  adó.  A  cégek  esetében  előfordul,  hogy  újabb  
folyószámlát nyitnak azért, hogy a bejelentett folyószámláról ne tudjuk leemelni a pénzt. Sok esetben  
ki kell nyomoznunk a számlaszámot.

Madarászné  Mindig  Erzsébet  bizottsági  elnök:  A  magánszemélyek  kommunális  adója  jobban 
beérkezik, mint évekkel ezelőtt. Nem úgy, mint a gépjárműadó. Ennek az is lehet az oka, hogy sok 
gépjármű még nincs átíratva.
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Kövér Mihály Csaba polgármester: Ez így van. Minden hónapban listát kapunk az okmányirodától a  
gépjárművekről. Nekünk ez az alap. Sok tulajdonosnak már nincs a tulajdonában a gépjármű, de nincs 
is átíratva. Nekünk viszont a kapott lista alapján kell dolgoznunk.

Madarászné Mindig Erzsébet bizottsági tag: Javasoljuk-e elfogadásra az anyagot?

A bizottság 3 igen szavazattal a következő határozatot hozza:

13/2011. (V. 2.) PÉNZÜGYI-ÜGYRENDI 
BIZOTTSÁGI HATÁROZAT

a bizottság:

a  települési  önkormányzat  2010.  évi  adóbevételeiről  szóló  beszámolóját  
megtárgyalta. A beszámolót javasolja elfogadásra a képviselő-testület előtt.

Megbízza  a  bizottság  elnökét,  hogy  a  bizottság  döntését  ismertesse  a 
képviselő-testület előtt.

Felelős: Madarászné Mindig Erzsébet bizottsági elnök
Határidő: 2011. május 2.

2. NAPIREND
(Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz írásban mellékelve.)

Kövér  Mihály  Csaba  polgármester:  A  beruházást  nem  tudjuk  megelőlegezni.  A  pályázat  
utófinanszírozású.  Hitel  nélkül  nem  tudjuk  megvalósítani  a  beruházást.  Amennyiben  szeptember  
végén kifizetjük az összeget, október végén beadhatjuk elszámolásra. Onnan még kb. három hónap,  
mire nekünk kifizetik a pénzt. Felvetődött az is, hogy a kivitelező előlegezze meg. Ez önkormányzatok  
esetében  kizárt.  A  pályázati  megelőlegező  hitelt  tudnánk  igénybe  venni.  A  beruházás 
eredményeképpen felújított, korszerű épületünk lesz, a költsége megtérül.

Madarászné Mindig Erzsébet bizottsági elnök: Igénybe kell vennünk a hitelt,  másképp nem tudjuk  
megoldani a könyvtár felújítását. Másrészt nem kockáztathatjuk a kötelező feladatok ellátását, úgy,  
hogy belekezdünk a beruházásba, és nem tudjuk ellátni mellette a kötelező feladatokat sem. Javasolja-
e a bizottság a megelőlegező hitel felvételét?

A bizottság 2 igen szavazattal a következő határozatot hozza:

14/2011. (V. 2.) PÉNZÜGYI-ÜGYRENDI 
BIZOTTSÁGI HATÁROZAT

a bizottság:

A  könyvtár  épület  felújítására  vonatkozó  pályázati  megelőlegező  hitel 
felvételét javasolja a képviselő-testület számára.

Megbízza  a  bizottság  elnökét,  hogy  a  bizottság  döntéséről  tájékoztassa  a 
képviselő-testületet.

Felelős: Madarászné Mindig Erzsébet bizottsági elnök
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Határidő: 2011. május 2.

3. NAPIREND
(Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz írásban mellékelve.)

Madarászné Mindig Erzsébet bizottsági elnök: Van-e szóbeli kiegészítés?

Kövér Mihály Csaba polgármester: Egy évre szól a hitelkeret szerződésünk, május 9-én lejár. Eddig 
ötmillió forint összegre szólt a hitelkeret szerződés. Ez évben a finanszírozás ütemezésében is változás  
történt. Javaslom tízmillió forintra felemelni a folyószámla hitelkeretet. Jelzálogot kérnek, szóba jöhet  
akár a szolgálati lakás is jelzálogként. Nem várható a bevételeink emelkedése. Az nem lehet, hogy a  
bér  és  a  segély  kifizetése  után  állandóan  vagy  nulla  forint  legyen  a  számlánkon,  vagy  éppen 
mínuszban legyen. 

Madarászné  Mindig  Erzsébet  bizottsági  elnök:  Kérdés?  (Kérdés  nem  volt.)  Hozzászólás? 
(Hozzászólás nem hangzott el.) Egyetért-e a bizottság?

A bizottság 2 igen szavazattal a következő határozatot hozza:

15/2011. (V. 2.) PÉNZÜGYI-ÜGYRENDI 
BIZOTTSÁGI HATÁROZAT

a bizottság:

A) A  2010.  évben  megnyitott  ötmillió  forint  folyószámla  hitelkeret 
biztosítására  aláírt  szerződés  meghosszabbítását  javasolja  a 
képviselő-testület előtt elfogadásra.

B) A 2010.  évben biztosított  ötmillió  forint  folyószámla  hitelkeretet 
ötmillió forinttal történő bővítését javasolja a képviselő-testület előtt 
elfogadásra.

Megbízza a bizottság elnökét, hogy a bizottság döntéséről tájékoztassa a 
képviselő-testületet.

Felelős: Madarászné Mindig Erzsébet bizottsági elnök
Határidő: 2011. május 2.

Más az ülésen nem hangzott el, a bizottság megköszöni a megjelenést, az ülést berekeszti.

k. m. f.

/:Kövér Mihály Csaba:/ /:Balázs László:/
       polgármester jegyző

/:Madarászné Mindig Erzsébet:/
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bizottsági elnök
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